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  Ono už to tak nějak vypadalo, že seriál o fotografech skončil, jenže pravda to není. Je tu jeden
pár, který osobně neznám, ale doporučil mi jej Dušan Bitala, který se s nimi setkal na Notování
a dal mi na ně pozitivní reference. Takže jsem je oslovil a jejich odpovědi na dotazy...   1. Co
vás přivedlo k focení, potažmo k focení hudebních akcí?
2. Co nejvíce fotíte v současné době, případně čím se i jinak zabýváte?
3. Čím byste chtěli oslovit případné zájemce o vaše fotografické služby?  ...jsou zde
včetně pohledu na jejich foto tvorbu. 
Anna a Jan Halamovi
.
 
1. Honza - dětská zvědavost :)
    Anna - už ani nevím, každopádně k focení hudby Rejka Balcarová!  2. Honza - reportáže
(např. různé společenské akce, občas svatby, koncerty apod., přírodu a zvířata)
    Anna - poslední dobou kvůli vytížení v práci fotím málo, ale taky převážně společenské akce
a občas koncerty  3. oba fotíme převážně pro sebe, pro kamarády a pro známé. Jinak fotíme
hlavně na doporučení - pokud někdo viděl naše fotky, většinou u společných známých a ozve
se, že má zájem o focení, vždycky se rádi domluvíme.   A jestli už je teď
doopravdy konec? Kdo ví...
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